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Vanhustenviikko pidettiin 6.–13.10. ja Vantaan pääjuhla 4.10. Käydään läpi kokemuksia viikosta. 
Keskusteluun osallistuu mukaan pääjuhlan järjestelyistä vastannut Arja Keränen.

Vanhusneuvosto 29.6.2024

Esitys:
Päätetään merkitä keskustelu tiedoksi.

Käsittely:
- Kaikki järjestäjille annettu palaute osallistujilta oli kiittävää.
- Vanhusneuvostossa oltiin myös tyytyväisiä tilaisuuteen.
- Tapahtuman ilmoittautuminen tehtiin lomakkeella. Ongelmana oli, että moni osallistuja oli 

ilmoittanut sähköpostinsa väärin, mutta heidät tavoitettiin puhelimitse. Lomaketta tarvitsee siis 
kehittää, jotta virheitä ei tulisi jatkossa. 

- Sähköisen lomakkeen täyttäminen ei ole välttämättä tuttua ikäihmisille. Edelleen on hyvin monta 
ikäihmistä ilman tietokonetta, joten tilaisuuteen pitää voida ilmoittautua myös muuten.

- Järjestöilmoittautumisen ongelmana oli, että perumisia tuli ja paikkoja jäi käyttämättä.
- Tilaisuudessa voisi olla ehkä hieman vähemmän lauluja, sillä aikataulu venyi.
- Keskusteltiin voisiko pienellä sisäänpääsymaksulla sitouttaa paikalle tulemiseen. Toisaalta 

palautetta on saatu, että kerrankin on tilaisuus, joka on maksuton. Myös maksujen kerääminen 
aiheuttaisi lisätyötä.

- Tiedotusta etenkin eläkeläisjärjestöille voidaan kehittää edelleen.
- Mietittiin voisiko lehtimainoksen tilaisuudesta laittaa jo kuukautta ennen juhlaa. Lehden toimitus 

kuitenkin itse määrittelee, milloin mainos julkaistaan.

Päätös:
Päätettiin merkitä keskustelu tiedoksi.
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